
 

  Side 1 av 3 

_ 

 

Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) ved  

Nattland skole 

 

 
 
 

 
FAU Møtereferat  

Dato:         25.09.2024 

Tid            19.00 – 21.30 
Sted:         Nattland skole 
Referent:  Yngvild Bjørlykke (5. trinn) 

 

Deltagere  

Kjetil Damm (Rektor) 
Knut Jørgen Brodahl 
Asbjørn Horne Åsebø 
Ester Anne Kringeland 
David Høgberg 
Torhild Matterne Skoge 
Lene Stokka 
Yngvild Bjørlykke 
Karl Fredrik Alnes 
Jens Ivar Jørdre 
Janet Korneliussen Sund 
Christine Nordland 
Martin Kvinnsland Amdal 
Siri Elisabeth Holberg 

 

 
Agenda skoleårets 1. FAU møte 2024-25  
  
  
       

Punkt Tema Aksjon/ Ansvarlig 

1.  Rektors halvtime 
 

Orientering om tiltaksplan 24/25 vår skole. 
Rektor informer om siden, med særlig fokus på områdene læring og 
inkluderende praksis. Merk at Nattland skole feirer 60 år og planlegger 
å feire dette i uke 5.  
 
Punkt som FAU ønsker å diskuter med Rektor: Sparetiltak i 
Bergensskolene, hvordan påvirker dette Nattland skole? Rektor 
svarer at Nattland skole har tradisjonelt sett grei økonomi. Størrelsen 
på skolen, tegnspråkavdeling og forsterket avdeling teller positivt for 
økonomien. I 2023 var det utfordringer med økonomi særlig knyttet til 
utgifter for enkeltelever sitt behov og bruk av eksterne læringsarenaer. 
Denne typen aktivitet er det mindre av nå. Siden sparetiltakene til 
Bergen kommune ble kjent, har det skjedd litt endringer der 
skoleetaten har blitt stryket vesentlig enn først annonsert. For oss 
handler det om at økonomien er innenfor handlingsrom og dette ser 
greit ut etter at skoleetaten ble styrket. Økonomien blir stammere i åra 
framover. Slik har det egentlig vert i flere år, men dette har blitt dekket 
over av koronamidler.  

 
Punkt FAU ønsker å diskutere med rektor: Antall kulturbilletter 
reduseres, får det konsekvenser for elevene ved kutt i gratis 
reiser til kulturopplevelser?  Rektor svarer at kulturbilletter er en pott 
med penger som blir brukt til transport til kulturelle arrangementer, for 
eksempel den kulturelle skulesekken eller besøk på museum.  
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Skolen har fått beskjed om at potten for kalenderåret er brukt opp. Det 
betyr at skolen må ordne transport innenfor egen økonomi. Foreløpig 
er det tenkt at dette ikke kommer til å påvirke aktiviteten til Nattland 
skole. Svømmetilbudet er allerede dekket av egen økonomi, og blir 
som før. 
 
Spørsmål frå FAU-representant: Vil ordningen med 
«barnevakten» bli videreført til ungdomstrinnet? Rektor svarer at 
de ønsker kontinuitet med barnevakten på faste trinn. Skolen har også 
fokus på digital dømmekraft, som både omhandler kildekritikk og 
nettvett.  

2.  Klasselister 

Til nå har FAU jobbet for å etablere oppdaterte klasselister ved å 

bruke google forms. Dette har hatt variendende suksess på de 

ulike trinn med 30% - 100% svar. Klasselister er noen FAU ser på 

som viktig og ønsker å få til på en god måte.  

Noen av småtrinnene har prøvd ut spond som en plattform der 

informasjonen som er på en klasseliste kan bli delt. De som har 

prøvd dette ut har erfart det som en effektiv måte å samle 

foreldrene i trinnet og kan erstatte de tradisjonnelle klasselistene. 

På det ene trinnet var det etter en uke registert 45 barn, noe som 

ble sett på som mange på kort tid. På spond kan man ha 

undergrupper for de ulike fargegruppene og en undergruppe for 

FAU/klassekontakter. Dette kan gjøre kommunikasjonen bedre på 

trinnet. På bakrunn av erfaringen med både google forms og 

spond, ønsker FAU å opprette spondgrupper for alle trinn. FAU 

skal utarbeide ein mal og rettningslinjer for bruk. FAU-

representanter for de ulike trinnene oppretter spondgruppa.   

Det skal opprettes spondgupper 
for alle trinn. 

 

Asbjørn og Torhild utarbeider mal 
og retningslinjer som blir delt med 
FAU.  

 

FAU-representanter for de ulike 
trinn oppretter spondgruppene. 

3.  Kommunisere 17.mai ansvar 
Det er viktig at trinnet som er ansvarlig for 17.mai får informasjon om 
dette tidlig og at dette blir tatt opp på forelsdremøtet om høsten. Det 
er derfor viktig at FAU-representanten som har hatt vervet i ett år og 
skal begynner på sitt andre år tar ansvar for å informere om pliktene 
på foredremøtet og varsle lærerene i forkant.  
Arbeidet med 17. mai er lagt inn i det interne FAU-årshjulet. Dette 
dokumentet saman med håndboka er FAU sine levende dokumnet. 
Årshjulet ble sist oppdatert juni 2024.   

FAU-reprensentant for ansvalig 
trinn sørger for at 17.mai blir tatt 
opp på foredremøtet om høsten.  

4.  Valg av leder, nestleder og kasserer  Asbjørn Horne Åsebø sitter som 
leder fram til april 2025. Etter det 
tar Torhild Matterne Skoge over 
lederrollen.  De blir hverandres 
nestleder. 

 

Lene Stokka tar over rolla som 
kasserer umiddelbart.  

5.  Valg av representanter til samarbeidsutvalget/skolemiljøutvalg.  
Det er ønskelig med en representant fra styret og en ordinær FAU-
representant. Det blir avholdt møter et par ganger i året på skolen. 
Møtet er vanligvis om morgningen.  
 
 
 

Janet Korneliussen Sund (9. trinn) 
ble valgt som representant 
sammen med FAU-leder. 
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6.  Foreldrestyrt foreldremøte.  

Møtene blir normalt gjennomført om våren og FAU må kalle inn til 
møtet. Unntak er  1., 8. og 10. trinn som gjennomfører møtet om 
høsten. Grunnen er at foreldre på 1. og 8. trinn har godt av å bli 
kjent, og for 10. trinn er det forsent å ha dette om våren.  De i FAU 
som har deltatt på foreldrestyrte foreldremøtet har opplevd det 
som positivt. Dette står om foreldrestyret foreldremøter i 
håndboka. 

FAU skal kalle inn til foreldrestyrte 
foreldremøte. Møtene blir 
normalt arrangert om våren med 
unntak av 1., 8., og 10. trinn som 
har møtet om høsten.  

7.  Arbeidsgruppeinndeling  

For å fordele arbeidet i hele FAU, ønsker vi at det blir jobbet i 
arbeidsgruppper. Om en står alene med en sak blir det fort for 
mye arbeid. Arbeidsgruppene tar utgangspunkt i det vi i FAU 
brenner for/har lyst til. Tema som ble diskuert er skolevei, 
belysning av sti til nedre nattland, gjenglemte klær og SFO-
samarbeid. Arbeidsgrupper blir et tema på neste FAU-møte. 

FAU ønsker å jobbe med ulike 
tema i arbeidsgrupper.  

En arbeidsgruppe opp mot SFO er 
ønskelig.  

8.  Snop som premie på SFO 

Dette ønsker FAU skal utgå. FAU vil jobbe for å finne alternative 
premier som kan bli gitt på SFO 

Sender ut forspørsel til foreldre 
om de har tilgang til noe som kan 
bli brukt som premie. 

9.  Sosiale aktivitetar.  

Det blir gjennomført arrangement med politiet og Barnevaken.  
Det er ønskelig med andre sosiale arrangement – kom gjerne med 
tips.  Sædalen kirke åpner i novemver, kanskje det kan være noe 
ved åpning i november.   

FAU 2. trinn tar kontakt med 
Barnevakten og booker opplegg 
«digital oppstart» og auditoriet. 
Helst i oktober.  

10.  Freeride 

Freeride blir arrangert for elever på 5. – 7.trinn ved Sædalen og 
Nattland skole. Arrangermentet foregår på Sædalen skole ca. 1 
gang i måneden. Styret i Freeride ønsker prepresentanter fra 
Nattland skole inn i styret. 

  

FAU har forståelse for at Freeride ønsker at Nattland skole deltar i 
styret, men samtidig kan det vere utfordrende å pålegge FAU-
representanter å bli med i Freeride-styret. Det blir mer arbeid og 
kan føre til at det blir vanslikgere å rekruttere representanter til 
FAU.  

Det blir foreslått at foreldre som har barn som bruker Freeride 
heller bør ta dette ansvaret. Ulempen med denne løsningen er at 
det ikke er sikkert noen melder seg. FAU landet på at vi kan stille 
med 2 representaner i Freeride-styret. Hvem dette blir kan vere 
opp til FAU-representantene som er på mellomtrinnet. Om ingen 
av FAU-representantene har barn som bruker Freeride eller ønsker 
å engasjere seg kan det vere mer naturlig å prøve å få en foreldre 
på trinnet til å ta oppgaven.   

 

Første Freeride avholdes 27. september. Det er ønskelig at FAU-
representanter sender ut informasjon til lærer som kan legge 
dette ut på Vigilo. 

Vi jobber for å få to 
representanter fra Nattland inn i 
Freeride-styret. FAU på 5., 6. Og 7. 
trinn snakker sammen.  

 

FAU-reprensentanter for 5. 6. og 
7. trinn sender info og 
samtykkeskjema til kontaktlærer 
som deretter legger dette ut på 
Vigilo.  

11.  Oppdatering av informasjon om FAU på skolen sine nettsider 

Det jobbes med å oppdatere informasjon om FAU på skolen sin 
nettside. På sikt skal referatene fra FAU-møtene bli lagt her. 

  

 

https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/nattland-skole/rad-og-utvalg

